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INTERPELACJA RADNEGO  

 

 

                        Szanowny panie Przewodniczący. 

 

                      Zwracam się z uprzejmą prośbą o zamontowanie jednej lampy na 

istniejącym słupie ul. Parkowa 2,oraz zamontowanie przy wejściu do posesji               

ul. Parkowa nr.5  blachy na istniejącym  elemencie odwodnienia/koryto/. 

Wymieniona blacha miała być zamontowana w trakcie budowy odwodnienia, 

wykonawca do chwili obecnej nie zamontował ,taką informację uzyskałem od 

mieszkańca posesji ul .Parkowa 5. 

 

 

Z poważaniem  

Radny Zygmunt Kołacki 


